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KARO Leather překonává historický milník! Za minulý rok 

poprvé zpracovala a prodala více než jeden milion m2 kůží 

 

Společnost KARO Leather a.s. v roce 2023 poprvé pokořila milionový milník v objemu zpracovaných a 

prodaných kůží. Za celý minulý rok odešlo z výrobního závodu v Boršově u Jihlavy celkem 1,006 milionu m2 

převážně nábytkářských usní. Jednalo se o více než 50% meziroční skok. 

Růst očekává KARO Leather i v dalších letech. „Letos by měl objem prodané produkce vyrůst o dalších 17 % na 

1,180 milionu metrů, a v roce 2025 cílíme na 1,315 milionu metrů čtverečných zpracovaných a prodaných usní,“ 

nastiňuje pozitivní výhledy finanční ředitel Jakub Hemerka. 

KARO Leather očekává v letošním roce provozní zisk EBITDA ve výši 100 milionů korun. Při stávajícím zázemí je 

skupina schopna v horizontu 5 let generovat EBITDA až 250 milionů korun, a v případě dalšího rozšiřování výroby 

směrem k činění surových kůží (odpadu z jatek) může dosáhnout skupinová EBITDA až 750 milionů korun. "Máme 

se kam posouvat a růst. Náš obor má obrovský potenciál a jsme schopni v případě dalších investic znásobovat 

svoje kapacity i ziskovost," uvádí generální ředitel a zakladatel KARO Leather Pavel Klvaňa. 

Předběžné konsolidované výsledky hospodaření za rok 2023 a detailnější výhled pro nejbližší roky hodlá KARO 

Leather zveřejnit během následujících týdnů. 

Zahájení výroby v novém závodu v Brtnici 

Akcionáři zpracovatele kůží KARO Leather a.s. mají další důvod k úsměvům, jelikož byl konečně dostavěn nový 

provoz v Brtnici na Jihlavsku. Stavba závodu s více než 6000 m2 zastavěné plochy trvala přes dva roky a skupině 

KARO umožní rozšířit nabídku produktů. Kromě nábytkářského průmyslu chce zásobovat také výrobce obuvi. 

Investice do závodu a jeho technologií převýšila 300 milionů korun.  

V pondělí 11. prosince 2023 byl závod slavnostně otevřen za přítomnosti největších investorů z řad investičních 

fondů. Od března 2024 se zde očekává postupný náběh „ostré“ produkce. Třetí letošní čtvrtletí pak již bude 

Brtnice významně promlouvat do výsledku hospodaření celé skupiny KARO Leather. 

KARO Leather a.s., jejíž akcie se obchodují na trhu Start pražské burzy, také dříve oznámila, že do konce roku 

2026 chce přejít na hlavní trh pražské burzy. I kvůli tomu KARO nasadilo od letošního roku nový ERP systém 

v rámci projektu digitalizace, a brzy hodlá díky tomuto kroku adaptovat účetní standardy IFRS. 

http://www.karo-leather.com/


   

TZ: Milionový milník pokořen! 

 

O skupině KARO Leather 

Historie skupiny KARO, kterou zastřešuje holdingová společnost KARO Leather a.s., sahá až do poloviny 90. let a 

původně se věnovala obchodu s kůžemi pro nábytkářský průmysl. Čistě obchodní skupina se v roce 2015 začala 

postupně transformovat na komplexní obchodně-výrobní skupinu. Vlastní výroba začala v listopadu roku 2015 

v Boršově u Jihlavy a v roce 2023 byl otevřen druhý závod v Brtnici u Jihlavy. KARO je jedinou výrobou svého 

druhu v celém regionu střední a východní Evropy a zavádí na evropský trh disruptivní systém výroby blízký 

formátu just-in-time. Ten je v oboru zpracování kůží obrovskou inovací, jelikož současná konkurence KARO, která 

operuje převážně v jižní či západní Evropě, je svázána cechovními tradicemi, neflexibilní kooperací menších 

výrobních struktur, vyššími náklady na pracovní sílu, dražšími energiemi, i méně výhodnou logistickou polohou. 

Skupina KARO zároveň vytváří v Česku nový ekosystém cirkulární ekonomiky využití hovězích kůží, které dnes 

často končí jako nezpracovatelný odpad v kafileriích. 

Kontakt pro investory: Jakub Hemerka, CFO a člen představenstva, jakub.hemerka@karo-leather.com 

Foto: Slavnostní otevření závodu KARO Leather v Brtnici, v bývalém areálu 

kožedělného družstva Snaha, které se konalo 11. prosince 2023 
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